
1 

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PROTOKÓŁ  Nr III/2014 
sesji  

Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 

odbytej  

w  dniu 16 grudnia  2014 roku 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ostrów Mazowiecka                   grudzień                      2014 



2 

 

PROTOKÓŁ  Nr III/2014  

sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 

odbytej w dniu 8 grudnia 2014r. 

 

Stan Radnych Rady Miasta             -   21, 

Liczba Radnych obecnych na sesji  -  20 

 

Nieobecny radny: p. Tadeusz Malec   

W obradach sesji Rady Miasta udział wzięli: 

Listy obecności w załączeniu do Protokołu. 

 

Obrady rozpoczęto   15
00

,  zakończono  o godzinie 16
 05

 . 

 
Punkt 1 

 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych  dokonał otwarcia III sesji Rady 

Miasta, zwołanej w trybie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  o samorządzie 

gminnym  / t.j.  z 2013 r. Dz. U. poz. 594 z późn. zm. / wypowiadając formułę „Otwieram III 

sesję Rady Miasta Ostrów Mazowiecka”.  Następnie przywitał serdecznie zaproszonych gości 

oraz wszystkich przybyłych na obrady. 

W obradach udział wzięli: 

1. p. Jerzy Bauer    - Burmistrz Miasta, 

2. p. Anna Wilczyńska   - Skarbnik Miasta, 

3. p.  Anna Bylińska    - Radca Prawny Urzędu Miasta    

4. p. Beata  Rewkowska   - Naczelnik Wydz. A-1 

5. p. Halina Bardyszewska   - Naczelnik Wydz. B-2 

6. p. Mieczysław Rejniak   - Naczelnik Wydz. C-3   

7. p. Grzegorz Czyronis  - Naczelnik Wydz. D-4 

8. p. Waldemar Skurzyński  - Naczelnik Wydz. E-5  

9. p. Paweł Mieczkowski    - Kierownik  Biura G-7 

10. p. Dariusz  Nowacki   - Komendant Straży Miejskiej  

11. p. Krzysztof Kołodziejczyk  - Kierownik L-10 

12. p. Asdrian Paszczyk   - pomoc administracyjna 

13. p. Sławomir Przeździecki  - Dyrektor Miejskiego Zakładu Obsługi Jednostek 

Oświatowych   

14. p. Jacek Kalinowski    - Dyrektor Miejskiego Domu Kultury 

15. p. Elżbieta Chojnacka   - Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej 

16. p. Waldemar Konarzewski  - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

17. p. Kazimierz Zacharski     - Prezes   Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. 

18. p. Andrzej Bukłaha  - Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej  Sp. z o.o. 

19. p. Mirosław Przastek   - Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego  Sp.             

z o.o. 

20. p. Barbara Kędziora   - Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

21. p. Katarzyna Kolasińska   - Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy typu 

A i B 

22. p. Ryszard Mierzejewski   – Przewodniczący Rady Nadzorczej  ZEC Sp. z o.o. 
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23. p. Joanna Małyszko   - Przewodnicząca Rady Nadzorczej Spółdzielni 

Mieszkaniowej „ Nasz Dom”  

24. p. Kazimierz Duda   - Sekretarz Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej 

„ Nasz Dom’  

25. Przedstawiciele prasy i telewizji lokalnej i regionalnej  

26. Mieszkańcy miasta  

 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych stwierdził, że na stan 21 Radnych 

obecnych na dzisiejszej sesji  jest 20 Radnych, w związku z czym wszystkie uchwały podjęte 

w toku obrad będą prawomocne. 

 

Punkt 2  

Informacja o  porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych  poinformował o tym, że Porządek obrad  

III sesji Rady Miasta  radni otrzymali wraz  z zaproszeniem i materiałami na sesję.  Dodał, że 

Rada Miasta  może wprowadzić zmiany do  porządku obrad  bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady. 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta p. Z. Krych poinformował o tym,  że do Porządku 

obrad wpłynęły wnioski: 

- o wprowadzenie do Porządku obrad  punktu: Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia woli 

przyjęcia środków z Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura                  

i Środowisko 2007-2013 w ramach działania 9.3. Termomodernizacja obiektów użyteczności 

publicznej – plany gospodarki niskoemisyjnej.  

- o wprowadzenie do  Porządku obrad  punktu:  Podjęcie Uchwały w sprawie Rocznego 

Programu Współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa               

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności  pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2015  

Wniósł  również o rozszerzenie punktu 3 Porządku obrad o przyjęcie Protokołu z II sesji.  

 W związku z tym, że innych wniosków ani uwag do Porządku obrad nie zgłoszono  

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych  kolejno poddał pod głosowanie   

wymienione wyżej wnioski.  

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu 20 głosowaniu „za” przy 0 głosów „przeciw „ i 0 głosów „wstrzymujących 

się”  wprowadziła  do Porządku obrad  punkt:  

Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia woli przyjęcia środków z Funduszu Spójności  

w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2007-2013 w ramach 

działania 9.3. Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej – plany gospodarki 

niskoemisyjnej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych zaproponował, aby wyżej 

wymieniony  projekt uchwały  był omawiany jako punkt 7. 
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Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu 20 głosowaniu „za” przy 0 głosów „przeciw „ i 0 głosów „wstrzymujących 

się”  wprowadziła  do Porządku obrad  punkt:  

Podjęcie Uchwały  

w sprawie Rocznego Programu Współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa  w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2015 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych zaproponował, aby wyżej 

wymieniony  projekt uchwały  był omawiany jako punkt 7. Dotychczasowe punkty nr 7 i 8 

otrzymają odpowiednio numery 9 i 10 . 

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu 20 głosowaniu „za” przy 0 głosów „przeciw „ i 0 głosów „wstrzymujących 

się”  rozszerzyła punkt 3 –ci  Porządku obrad  o przyjęcie Protokołu z II sesji.  

 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Przyjęcie  protokołu z  I sesji Rady Miasta.  

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały budżetowej na 2014r.  uchwalonej 

uchwała Rady Miasta Ostrów Mazowiecka Nr XLVIII/230/2013 z dnia 18 grudnia 

2013r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ostrów Mazowiecka na lata  2014-2023 

7. Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia woli przyjęcia środków z Funduszu Spójności  

w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2007-2013 w ramach 

działania 9.3. Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej – plany 

gospodarki niskoemisyjnej. 

8. Podjęcie Uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2015 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, wolne wnioski i sprawy różne. 

10. Zakończenie obrad.   

 

Punkt 3 

Przyjęcie Protokołów  z  I i II   sesji Rady Miasta  

Przewodniczący  Rady Miasta  poinformował o tym, że Protokoły   z obrad  I i II   

sesji   Rady Miasta   były  wyłożone  do wglądu i do dnia dzisiejszej sesji nikt nie zgłosił 
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uwag do ich   treści, w związku z tym stwierdził  że  Protokoły    zostały    przez Radę Miasta  

przyjęte.  

 

Punkt 4  

Interpelacje i zapytania. 

 

Interpelacje i zapytania zgłosili:  

 

Radna p. M. Bartkiewicz  zapytała Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera  o to  jakimi 

sprawami zajmie się w pierwszej kolejności, jakie  wyznaczył sobie najważniejsze  cele  

w obecnej kadencji.  Nawiązując do hasła wyborczego Burmistrza tj.: zgoda, uczciwość  

i praca stwierdziła, że duża liczba mieszkańców miasta szczególnie oczekuje na pracę. 

Zaznaczyła, że Urząd Miasta nie daje miejsc pracy a więc  czy Burmistrz Miasta ma w tej 

kwestii rozwiązania związane z przyszłymi inwestorami.  Radna p. M. Bartkiewicz nawiązała 

również do konieczności pozyskiwania przez miasto środków unijnych, zapytała czy 

Burmistrz dysponuje odpowiednimi fachowcami w Urzędzie Miasta  lub poza nim, którzy 

przygotują stosowne projekty.  Zapytała o to czy może  projekty już są przygotowane i będzie 

można pozyskać środki na różne przedsięwzięcia. Wyraziła nadzieję, że Burmistrz Miasta 

podejmie działania w tym kierunku.   

 

Radny p. Andrzej Pęksa  wystąpił w imieniu mieszkańców ul. Traugutta w sprawie 

kontynuowania budowy nawierzchni tej ulicy następnie odczytał pismo mieszkańców do 

Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera: 

„ Szanowny Panie Burmistrzu zwracamy się z prośbą  o kontynuację budowy ulicy Traugutta. 

8 lat  temu została położona część nawierzchni ulicy od tego czasu pomimo obietnic 

poprzednich burmistrzów nie doczekaliśmy się dokończenia jej budowy, odcinek 200 

metrów. Nadmieniamy, że wszystkie media są już położone  pozostało okrawężnikowanie  

i położenie dywanika asfaltowego na tym odcinku jezdni. Zły stan nawierzchni, nierówności, 

dziury koleiny stwarzają znaczne  utrudnienie a także zagrażają bezpieczeństwu  ruchu 

kołowego jak i pieszego, wzdłuż ulicy brak chodników. W obecnym bardzo złym stanie 

nawierzchni nie jest możliwe poruszanie się po tej ulicy, utrudniony jest dojazd do pracy, 

szkół  mieszkańców domów położonych wzdłuż ulicy a po odpadach atmosferycznych dojazd 

do naszych posesji  jest  wręcz niemożliwy.  Po latach  oczekiwań chcemy przemieszczać się 

po naszej ulicy w sposób cywilizowany. Panie  Burmistrzu prosimy i oczekujemy, że nasza 

ulica zostanie ujęta w budżecie miasta w 2015 r., wierzymy że przychyli się Pan do naszej 

prośby. Z poważaniem mieszkańcy ul. Traugutta.” 

 Radny p. Andrzej Pęksa   zaapelował o ujęcie tego zadania w budżecie miasta na 

2015r.  

  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych poinformował o tym, że odpowiedzi 

na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych zostaną udzielone w końcowym punkcie 

porządku obrad sesji tj.  „Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, i wolne wnioski 

oraz sprawy różne”. 
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Punkt 5   

Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014r. uchwalonej 

uchwałą Rady Miasta Ostrów Mazowiecka Nr XLVIII/230/2013 z dnia 18 grudnia  

2013r.   

Burmistrz Miasta wyznaczył p. A. Wilczyńską Skarbnika Miasta  do zaprezentowania 

projektu uchwały.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska przedstawiła omawiany projekt uchwały. 

Proponowana zmiana budżetu  miasta polega na  zwiększeniu dochodów jak i wydatków 

budżetu o kwotę 101.260 zł Zwiększenie to wynika ze zwiększenia części oświatowej  

subwencji ogólnej dla miasta. Wydatki te przeznaczone będą na wyposażenie nowo 

wybudowanych sal lekcyjnych i wyposażenie świetlic. Przypomniała, że podczas prac 

Komisji stałych Rady Miasta została zgłoszona autopoprawka polegająca na przeniesieniu 

wydatków bieżących pomiędzy działami ze szkół podstawowych do świetlic, dotyczy to 

przeniesienia kwoty 51 tys. zł.  Zaznaczyła, że w ślad za zmianami budżetu w kolejnym, 

punkcie porządku obrad przygotowana jest zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej dla 

miasta.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 

Gospodarczego – Przewodnicząca radna   p. Beata Herman  przedstawiła opinię Komisji. 

Komisja w głosowaniu  7 głosami ”za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Zastępca Przewodniczącego  Komisji Planowania Przestrzennego Budownictwa  

i Gospodarki Gruntami radny p. Krzysztof  Laska przedstawił opinię Komisji. Komisja  

w głosowaniu  5 głosami ”za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  i Infrastruktury Technicznej oraz 

Ochrony Środowiska  radny p. Jerzy Pawluczuk  przedstawił opinię Komisji. Komisja  

w głosowaniu  7 głosami ”za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 

Socjalnych oraz Porządku Publicznego p. Anna Krajewska-Polak  przedstawiła opinię 

Komisji. Komisja w głosowaniu  6 głosami ”za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym 

kształcie.  

 

Brak głosów w dyskusji.   

 

W związku  z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew 

Krych odczytał a  następnie  poddał pod głosowanie  projekt uchwały  w sprawie  zmiany 

uchwały budżetowej na 2014r. uchwalonej uchwałą Rady Miasta Ostrów Mazowiecka                        

Nr XLVIII/230/2013 z dnia 18 grudnia 2013r.  wraz z autopoprawką. 

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu 20 głosowaniu „za” przy 0 głosów „przeciw „ i 0 głosów „wstrzymujących 

się”  podjęła  
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Uchwałę Nr III/6/2014  

w sprawie  zmiany uchwały budżetowej na 2014r. uchwalonej uchwałą Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka Nr XLVIII/230/2013 z dnia 18 grudnia 2013r.   

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 6 

Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  Miasta 

Ostrów Mazowiecka na lata 2014-2023  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  podkreślił, że przedstawiony projekt uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  Ostrów Mazowiecka na lata 

2014-2023 jest konsekwencją podjętej  w poprzednim punkcie  Uchwały  zmieniającej budżet 

na rok bieżący, w związku z tym zaapelował o podjęcie omawianej uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 

Gospodarczego – Przewodnicząca radna   p. Beata Herman  przedstawiła opinię Komisji. 

Komisja w głosowaniu  7 głosami ”za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Zastępca Przewodniczącego  Komisji Planowania Przestrzennego Budownictwa  

i Gospodarki Gruntami radny p. Krzysztof  Laska przedstawił opinię Komisji. Komisja  

w głosowaniu 5 głosami ”za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  i Infrastruktury Technicznej oraz 

Ochrony Środowiska  radny p. Jerzy Pawluczuk  przedstawił opinię Komisji. Komisja w 

głosowaniu 7 głosami ”za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 

Socjalnych oraz Porządku Publicznego p. Anna Krajewska-Polak  przedstawiła opinię 

Komisji. Komisja w głosowaniu  6 głosami ”za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym 

kształcie.  

 

Brak głosów w dyskusji 

 

W związku  z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych 

odczytał a następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej  Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2014-2023 wraz z autopoprawką.  

  

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu 20 głosowaniu „za” przy 0 głosów „przeciw „ i 0 głosów „wstrzymujących 

się”  podjęła  
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Uchwałę Nr III/7/2014 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  Miasta Ostrów Mazowiecka 

 na lata 2014-2023 wraz z autopoprawką. 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 7 

Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia woli przyjęcia środków z Funduszu Spójności 

w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2007-2013  

w ramach działania 9.3. Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej – plany 

gospodarki niskoemisyjnej.  

Burmistrz Miasta wyznaczył p. P. Mieczkowskiego Kierownika Biura G-7 do 

zaprezentowania projektu uchwały.  

Kierownik Biura Obsługi Inwestycyjnej Miasta i Pozyskiwania Zewnętrznych 

Środków Finansowych (G-7) p. Paweł Mieczkowski przedstawił omawiany projekt uchwały. 

Podjęcie  uchwały umożliwi miastu zawarcie umowy dotyczącej planu gospodarki 

niskoemisyjnej jak również  przyjęcie w budżecie miasta na 2015r. środków w wysokości  

79.500 zł  w ramach dofinansowania z programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowiska. 

Środki te stanowią 85% całkowitej wartości  projektu  tj. kwoty  93000,-zł.  

 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 

Gospodarczego – Przewodnicząca radna   p. Beata Herman  przedstawiła opinię Komisji. 

Komisja w głosowaniu  7 głosami ”za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Zastępca Przewodniczącego  Komisji Planowania Przestrzennego Budownictwa  

i Gospodarki Gruntami radny p. Krzysztof  Laska przedstawił opinię Komisji. Komisja  

w głosowaniu 5 głosami ”za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  i Infrastruktury Technicznej oraz 

Ochrony Środowiska  radny p. Jerzy Pawluczuk  przedstawił opinię Komisji. Komisja w 

głosowaniu 7 głosami ”za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Radny p. Jerzy Pawluczuk zapytał czy omawiane środki  mają konkretne przeznaczenie 

skierowane do budynków komunalnych  czy mają one ogólny charakter i będzie je można 

wykorzystać w różny sposób. 

Kierownik G-7 p. P. Mieczkowski wyjaśnił, że środki  te  dotyczą wykonania planu 

gospodarki niskoemisyjnej dla całego miasta. Na bazie przygotowanego planu będą 

wytyczone obiekty  dla których będzie możliwa termomodernizacja  czy zmiana źródła np. 

ciepła, oświetlenia.  Plan  określi kierunki działań, które będą mogły być podjęte w ramach 

gospodarki niskoemisyjnej. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zapytał czy jest rozeznanie co do tego czy obiekty miejskie 

kwalifikują się do tego programu. 

Kierownik p. P. Mieczkowski potwierdził, że jest rozeznanie. 
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Innych głosów w dyskusji nie było.  

 

W związku  z  zakończeniem dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew 

Krych odczytał a następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie wyrażenia 

woli przyjęcia środków z Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko 2007-2013 w ramach działania 9.3. Termomodernizacja obiektów 

użyteczności publicznej – plany gospodarki niskoemisyjnej.  

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu 20 głosowaniu „za” przy 0 głosów „przeciw „ i 0 głosów „wstrzymujących 

się”  podjęła  

Uchwałę Nr III/8/2014  

w sprawie wyrażenia woli przyjęcia środków z Funduszu Spójności w ramach 

Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2007-2013 w ramach działania 9.3. 

Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej – plany gospodarki niskoemisyjnej. 

 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 8 

Podjęcie Uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2015  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  prezentując  projekt uchwały  podkreślił  

priorytetowe zadania  publiczne, przeznaczone do realizacji organizacjom  pozarządowym  

w roku 2015 tj.: 

- pomoc społeczna,  w tym pomoc rodzinom i osobom w trudnej sytuacji życiowej oraz 

wyrównywanie szans tych rodzin i osób, 

- działalność na rzecz osób niepełnosprawnych, 

- działalność na rzecz osób w wieku emerytalnym, 

- kultura, sztuka, ochrona dóbr kultury i dziedzictwa narodowego, 

- wspieranie i upowszechnianie  kultury fizycznej.  

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podkreślił, że ustawa reguluje w sposób 

kompleksowy a uchwała uszczegóławia relacje miedzy władzą publiczną a organizacjami 

tzw. trzeciego sektora, organizacjami pozarządowymi. Uznał, że  jest to metoda sprawdzona i 

zweryfikowana przez życie i przy jej pomocy szereg zadań publicznych jest skutecznie  

realizowanych.  Podkreślił, że zaletą tego rozwiązania jest to że wielu liderów lokalnych 

społeczności ma okazję  zaistnieć w życiu publicznym poprzez aktywność w różnych  

segmentach życia społecznego.   Przypomniał, że miasto przeznacza na realizację tego 

Programu 50 tys. zł.  Zaapelował o podjęcie uchwały.  
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 

Socjalnych oraz Porządku Publicznego p. Anna Krajewska-Polak  przedstawiła opinię 

Komisji. Komisja w głosowaniu  6 głosami ”za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym 

kształcie.  

Brak głosów w dyskusji. 

 

W związku  z brakiem głosów w dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew 

Krych  odczytał a następnie poddał pod głosowanie projekt  uchwały  w sprawie Rocznego 

Programu Współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa               

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności  pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2015  

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu 20 głosowaniu „za” przy 0 głosów „przeciw „ i 0 głosów „wstrzymujących 

się”  podjęła  

Uchwałę Nr III/9/2014  

w sprawie Rocznego Programu Współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa  w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności  

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2015 

 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 9 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, wolne wnioski i  sprawy różne.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odnosząc się do pytania radnej M. Bartkiewicz, 

stwierdził, że nie jest łatwo odpowiedzieć na jej pytanie w trybie interpelacji.  Podkreślił, że 

Ostrów Mazowiecka, podobnie jak inne miasta i cały kraj  stoi przed wielkimi wyzwaniami 

stąd ustalenie hierarchii ważności konkretnych przedsięwzięć jest niecelowe. Przypominając 

swoje hasło wyborcze „Zgoda, rozwój, praca”  wyjaśnił, że słowo praca  jest na końcu bo  

Urząd nie jest zasadniczym źródłem pracy  ponieważ  zasadniczym źródłem pracy są 

przedsiębiorcy. Dodał, że jest realistą i wie, że zaraz po wyborach nie spełni wszystkich 

oczekiwań ale zapewnił, że  zostaną realizowane przedsięwzięcia i projekty, które zmierzają 

do rozwoju lub do przyspieszenia, w stosunku do stanu obecnego, rozwoju  gospodarki 

społeczności lokalnej. Te działania mają skutkować tym, że będzie praca, którą będą 

oferowali przedsiębiorcy. Dodał, że rolą Burmistrza, Urzędu i Rady Miasta jest 

wykorzystanie wszystkich szans, które leżą w Ostrowi Mazowieckiej i na jej obrzeżach.  

Zaznaczył, że przed wykorzystaniem  szans należy je zdiagnozować.  Zapewnił, że tym 

działaniom poświęci możliwie dużo czasu,   zaprosił wszystkich do rozmów na ten temat.  

Następnie Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, o tym, że już w styczniu 

rozpoczną się konsultacji w sprawie projektu „Ostrowskie Forum Ekonomiczne”. Na 

konsultacje zostaną zaproszeni m.in. przedstawiciele lokalnego biznesu. Zapowiedział, że 

prawdopodobnie na koniec kwartału powstanie zarys koncepcji do konferencji z udziałem 

szerokich gremiów biznesowych, samorządowych i naukowych. Konferencja ma służyć 

próbie diagnozy zasobów ostrowskich, mając na względzie  okolice miasta  a  nawet teren 
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Powiatu Ostrowskiego. Zapowiedział, że zaproszenie na konferencję skieruje do  

przedstawicieli samorządów lokalnych z terenu powiatu. Uznał, że konkluzje z konferencji 

mogą dać asumpt do kolejnych spotkań. Wyraził nadzieję, że efektem  tych spotkań będą  

konkretne i realne propozycje kierowane do władz miasta  co skutkować  będzie 

przygotowaniem nowej strategii rozwoju.  Podkreślił, że opracowanie nowej strategii rozwoju 

miasta jest jego celem.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  stwierdził, że w zadanym pytaniu o to czy  Urząd 

Miasta daje prace wyczuł odrobine sarkazmu. Podkreślił, że Urząd Miasta nie daje pracy ale, 

nie może  w tej kwestii opuścić rąk, ponieważ  szansy  uzyskania pracy mieszkańcy oczekują 

od władz publicznych, uznał że jest to  oczekiwanie oczywiste.  Burmistrz Miasta p. Jerzy 

Bauer zapowiedział, że będzie tworzył forum debaty o sprawach dotyczących problemów 

miasta i mieszkańców.  Podkreślił, że główny cel to rozwój miasta, a w ślad za rozwojem 

przyjdzie praca.  Uznał, że jeśli to go przerośnie to będzie to jego porażka, zaznaczył że nie 

chce do tego dopuścić.  Zaapelował o zmobilizowanie wszystkich sił  intelektualnych  

i organizacyjnych, aby osiągnąć cel.  Stwierdził, że rozmowa w szerszym wymiarze może być 

możliwa jeśli będzie wola wszystkich, przypomniał, że w jego haśle wyborczym określił to 

jako zgoda.  Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podziękował za pozytywną odpowiedź na 

zaproszenie do współpracy wszystkich Radnych,  podkreślił że Rada Miasta jest organem 

gdzie zapadają najważniejsze decyzje.  Stwierdził, że zarówno przed nim jak i przed Radą stoi 

wielka praca ale należy ją zacząć.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  nawiązując do kwestii przygotowania Urzędu do 

absorbcji środków unijnych stwierdził, że diagnoza tej sprawy jest dopiero przed nim.  

Zapewnił, że pozyskiwanie środków unijnych  nie będzie zbagatelizowane, będą  składane 

wnioski dotyczące projektów, które przyniosą pożytki gospodarcze i społeczne.  

Burmistrz Miasta p.  Jerzy Bauer odnosząc się do wniosku dot. kontynuacji budowy 

ul. Traugutta  zapewnił, że z należytą powagą wniosek zostanie rozpatrzony.  

Radna  p. Małgorzata  Bartkiewicz zapewniła, że w jej pytaniu nie było sarkazmu.  

Uznała, że skoro  Burmistrz Miasta kandydował na to stanowisko to musiał mieć wizję 

zarządzania miastem.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer stwierdził, że powiedział już wszystko co może na 

dzień dzisiejszy stwierdzić. Zapewnił, że na kolejnych  sesjach  będzie uzupełniał.   

Radny  p. Jerzy Pawluczuk stwierdził, że trzeba stworzyć odpowiednie warunki do 

tworzenia miejsc pracy i to zależy od  Burmistrza i od Radnych. Każdy przedsiębiorca, który 

wybiera miejsce i siedzibę dla swojej przyszłej firmy bierze pod uwagę najważniejsze trzy 

elementy tj.: lokalizację gruntu i uzbrojenie oraz łatwość pozyskania gruntu. Kolejny element 

to zasoby ludzkie, które  są wystarczające  trzeba jednak zwrócić uwagę na odpowiednie 

kwalifikacje czyli zorganizować odpowiednie szkolenia. Następnie wskazał na trzeci element 

czyli podatki i opłaty lokalne, które  zależne są od decyzji podjętych przez Radę Miasta.  

Radny uznał, że władze miasta powinny zadbać o wskazanie  działki  o dużej powierzchni 

przeznaczonej  na cele inwestycyjne, wtedy łatwiej będzie  pozyskać inwestora.   

Radny p. Andrzej Pęksa  uznał, że dekoracja świąteczna   miasta jest bardzo uboga                   

i nienowoczesna. Radny zaapelował o przeanalizowanie kwestii na przyszły rok.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer uznał, że nie ma w tej chwili opinii w tej kwestii, 

jednak uznał, że  temat ten można poruszyć na posiedzeniach Komisji  i podjąć w przyszłym 

roku. 
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Radny p. Stanisław Dylewski z zadowoleniem przyjął wypowiedzi Burmistrza Miasta 

i radnego p. J. Pawluczuka dotyczące pracy.  Radny p. S. Dylewski podkreślił, że jeśli będzie 

praca to będą pieniądze, które są biletem wizytowym wszędzie.  Przypomniał, że już  

w poprzedniej kadencji  informował o tym, że wójt gminy Ostrów Mazowiecka chce 

przekazać 26 ha poligonu. Teren ten trzeba uzbroić i przeznaczyć na cele inwestycyjne.  

Poparł ideę stworzenia Forum Ekonomicznego i podjęcia rozmów ze wszystkimi 

samorządami Powiatu  Ostrowskiego. Radny uznał, że podobnie jak np. w Suwałkach czy 

Przasnyszu,  w Ostrowi Mazowieckiej powinna powstać Ostrowska Strefa Ekonomiczna.  

Radny podkreślił, że Ostrów Mazowiecka się starzeje jest tylko  „przechowalnią”  tj,. młodzi 

ludzie wyjeżdżają w poszukiwaniu pracy.     

Radny p. Jacek Wilczyński w celu uświetnienia zbliżających się Świąt Bożego 

Narodzenia,  poddał pod rozwagę  możliwość wynajęcia karety z końmi  i wożenia Św. 

Mikołaja  po mieście.   

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  odnosząc się do ww. propozycji, uznał  że  jest to 

pomysł  do rozważenia w przyszłym roku.  Odnosząc się do uwag radego p. S. Dylewskiego 

uznał, że  wszyscy odpowiadają nie tylko za własny wizerunek ale taż za wizerunek miasta. 

Wskazał, że jeśli miasto porównać do dużej firmy to nazywanie własnej firmy                                 

„przechowalnią”  nie jest elementem budowania dobrego wizerunku własnej firmy.  Uznał, że  

w pewnym sensie potrzeba w mieście biznesowego podejścia, zaapelował o to, że nawet jeśli 

ktoś jest krytyczny to niech stara się unikać bardzo „podczernionego” obrazu własnego 

miasta.  Podkreślił, że każdy ma swój własny współudział w funkcjonowaniu miasta  

i  wszyscy będą rozliczani za to co zrobili lub za to co mogli zrobić ale nie zrobili. 

Zaapelował o to, aby o sprawach rozmawiać, krytycznie je analizować ale nie mówić  ani źle 

o sobie nawzajem ani o mieście ponieważ to nie wytwarza dobrego klimatu ani w relacjach 

wewnętrznych ani zewnętrznych.  Podkreślił, że sprawy tj. np. lądowisko to temat do roboczej 

rozmowy. Zaproponował wykreowanie stałej, względnie często obradującej konferencji  

z sekretariatem, która będzie  analizować  pojawiające się  propozycje. Wybór odpowiednich 

propozycji powinien  mieć na celu  unikniecie ryzyka, uniknięcie  zmarnowania  publicznych 

środków  poprzez niewłaściwe inwestycje.  Zapewnił, że decyzje finansowe, inwestycyjne 

będą zawsze podejmowane  przez Burmistrza Miasta wspólnie z Radą Miasta.  Zapewnił, że 

podjęcie decyzji zawsze musi być poprzedzone oszacowaniem ryzyka. Zapewnił, że podejmie  

ogromny wysiłek aby wchodzić w określone przedsięwzięcia ale jednocześnie żeby 

oszczędzać i nie marnować publicznych pieniędzy. 

Przewodniczący Rady Miasta  p. Zbigniew Krych poinformował  o tym, że planowany  

termin kolejnej sesji to 30 grudnia 2014r. W Porządku obrad tej sesji  będzie  tzw. uchwała 

czyszcząca budżet a także zgodnie z wolą  radnych i Burmistrza Miasta  planowane jest 

uchwalenie budżetu miasta na 2015r.  Przypomniał, że zgodnie ze Statutem Miasta 

zawiadomienie o terminie sesji na której będzie uchwalony budżet miasta  przesyła się 

radnym na 14 dni przed terminem sesji, z oczywistych względów termin ten jeśli Rada Miasta 

chce uchwalić budżet jeszcze w tym roku, nie może być dochowany, więc jeśli nie będzie  

sprzeciwu uzna, że radni zostali o terminie sesji powiadomieni.  Sprzeciwu nie było. 

Zapowiedział, że zawiadomienie pisemne wraz z projektem uchwały czyszczącej budżet 

zostanie przekazane radnym w dniu piątek 19 grudnia br. Przypomniał, że projekt budżetu 

radni otrzymali a więc mogą rozpocząć się prace w Komisjach.  

Przypomniał radnym o konieczności składania oświadczeń majątkowych.  

 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  zaprosił  zebranych na  uroczyste Spotkanie 

Opłatkowe Rady Miasta i Burmistrza Miasta, które odbędzie się 22 grudnia o godz. 16
00.

.  
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Następnie poinformował o tym, że na skutek licznych głosów mieszkańców podjął 

decyzję  o przywróceniu organizacji  pokazu fajerwerków przed Ratuszem w Sylwestra.  

Zaprosił   mieszkańców  do obejrzenia  pokazu.  

 

 

Przewodniczący Rady Miasta  p. Zbigniew Krych  podziękował za wszystkie 

życzenia, które przychodzą  do Rady Miasta na jego ręce.  Podziękował za zaproszenia na 

spotkania wigilijne, zapowiedział  że w spotkaniach Radę Miasta będą reprezentować poza 

nim również Wiceprzewodniczący Rady Miasta.  

 

 

Punkt 10  

Zakończenie obrad. 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych  poinformował o tym, że porządek 

obrad został wyczerpany a następnie zamknął  obrady III-ej  sesji Rady Miasta w Ostrowi 

Mazowiecka. 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta 

 

Zbigniew Krych 

 
 

 

 

 

Protokolant: 

Izabela Rejniak 

Z-ca Naczelnika Wydz. A-1  


